
Protokół nr 48/18
Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 15 listopada 2018 r.

Ad 1.
Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (o godz. 15.45), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota
Mrówka. Poinformowała, że komisja została zwołana w trybie nadzwyczajnym w dniu
dzisiejszym ( tj.15.11.2018 r.), z powodu złożonych wniosków o mieszkania służbowe.
Obrady komisji odbyły się w sali 207 B, obrady rozpoczęto 15 października 2018 o godz.
15:45, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia.

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji
(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-

gospodarczych;
2. Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i

Zdrowia;
3. Monika Orpel-Śmigielska - radca prawny;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 15 października 2018 r.
4. Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku
pracy (wniosek nr PMS.7140.2.133.2018) .

5. Opinia komisji do wniosku Prezesa Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w
Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego
zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (wniosek nr PMS.7140.2.94.2018).

6. Opinia komisji do wniosku Dyrektora ICSO ,,Blachownia” o wskazanie pracownikowi
lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (wniosek
nr PMS.7140.2.52.2018).

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 15 października 2018 r.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że projekt protokołu został
przesłany radnym na pocztę elektroniczną Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili
ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag, poinformowała, że komisja
zapoznała się i przyjęła protokół nr 47 z dnia 15 października 2018 r.(przez aklamację).



Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rady Miasta przyjęła protokół nr 47/18
(przez aklamację).

Ad 4.
Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie
pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy
(wniosek nr PMS.7140.2.133.2018) .

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wniosek dotyczy mieszkania dla
lekarza, został złożony przez Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu.

Wojciech Jagiełło Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
poprosił komisję o udzielenia poparcia wnioskowi, argumentując, że lekarz geriatra jest
bardzo potrzebny w kozielskim szpitalu.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie wniosek nr
PMS.7140.2.133.2018.

Komisja udzieliła poparcia ww. wnioskowi (5 głosów ,,za”).

Ad 5.
Opinia komisji do wniosku Prezesa Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-
Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania
stosunku pracy (wniosku nr PMS.7140.2.94.2018).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wniosek dotyczy mieszkania
został złożony przez Prezesa Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu
o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku
pracy (wniosek nr PMS.7140.2.94.2018).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie wniosek nr
PMS.7140.2.94.2018.

Komisja udzieliła poparcia ww. wnioskowi (3 głosy ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące się”).

Ad 6.
Opinia komisji do wniosku Dyrektora ICSO ,,Blachownia” o wskazanie pracownikowi lokalu
z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (wniosku nr
PMS.7140.2.52.2018).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wniosek dotyczy mieszkania
został złożony przez Dyrektora ICSO ,,Blachownia” o wskazanie pracownikowi lokalu z
mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (wniosek nr
PMS.7140.2.52.2018).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie wniosek nr
PMS.7140.2.52.2018.
Komisja udzieliła poparcia ww. wnioskowi (5 głosów ,,za”).



Ad 7.

Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Członkowie komisji nie zgłosili żadnych spraw bieżących i wolnych wniosków.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 16.00 zamknęła drugą cześć
posiedzenia komisji.

Protokołowała

Anna Dworaczek
PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Dorota Mrówka


